

2023-03-17

## Dagsorden og referat

Tid	Min.	Indhold	
0:00	10	<b>Tjek-ind</b>	
0:10	5	<p><b>Facilitator:</b> <a href="#">navn</a>, <b>Sekretær:</b> <a href="#">navn</a>, <b>Cirkelleder:</b> <a href="#">navn</a>, <b>Rep:</b> <a href="#">navn</a>  <b>kve, David, Dorte, Eva, Pernille</b>  <b>cca, Jozef, Cathrine, Christian</b></p> <p>Varighed: 2 timer  Referat fra sidst:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Ingen bemærkninger</li> </ul> <p>Meddelelser: Dorte går med Bernhard når han ankommer\$  Næste møde: konstituerende møde</p>	
00:15	5	<p><b>Samtykke til dagsorden</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Årsmødet 2023 - noget der skal vendes? En anden præsenterer?</li> <li>De Grønne Venner samarbejde (Dorte)</li> <li>Vadestedet update (David)</li> <li>Medlemskab for udenlandske PDC studerende (David)</li> <li>Gave til LAND center Naturplanteskolens fejring 10 år</li> </ul>	B
00:35		<p><b>Overcirkel rapport</b></p> <p><b>Koordinationsscirklen</b> (cirkelleders navn)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li></li> </ul> <p><b>Undercirklers rapporter</b></p> <p><b>Undercirkels navn</b> (Repræsentants navn)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li></li> </ul> <p><b>Driftsrollers rapporter</b></p> <p><b>Driftsrolles navn</b> (Rolleholders navn)</p> <ul style="list-style-type: none"> <li></li> </ul>	O
00:30	30	<ul style="list-style-type: none"> <li>Årsmødet 2023 - noget der skal vendes? En anden præsenterer?  Kåres mail vedr. GF - vi svarer direkte i mail.  Præsentation  Workshop i sociokrati</li> </ul>	O U B
hh:mm	20	<ul style="list-style-type: none"> <li>De Grønne Venner samarbejde (Dorte)  Undersøgelse af hvad vi vil med de grønne venner, så vi ved hvad vores holdning er til workshop i morgen:  Bestyrelsen er positiv over for samarbejde om sekretariat  Bestyrelsen er positiv over administrativ, logistik og redaktionelt samarbejde, men stadig eget blad.</li> <li>Vadestedet update (David) - De har ikke nået at afslutte regnskabet, men regnskabet er godkendt af intern revisor. Budskabet til GF er at vi arbejder videre med at udvikle best practise på regnskabet.  Vi beslutter senere om vi skal fortsætter med Vadestedet.</li> </ul>	U

2023-03-17

## Dagsorden og referat

- Medlemskab for udenlandske PDC studerende (David)  
Forslag om at udenlandske PDC'ere ikke skal betale medlemskontingent.  
Beslutning om at alle PDC-studerende skal betale kontingent og IPC-bidrag til foreningen

---

- 

---

hh:mm mm [Backlog](#)

○

1:25 05 **Tjek-ud**  
• [noter](#)

1:30 **SLUT**